
Socialudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 3. november 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 42
Vil ministeren som opfølgning på samråd den 31. oktober 2014 om brug af
morfika i behandlingen af ældre oplyse, om ministeren mener, at det er – eller
ikke er - et problem med forbruget af såkaldte smerteplastre med morfika i
Danmark, når der nu er internationale anbefalinger af, at man bør bruge det

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Finn Sørensen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Finn.S@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.
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